



## Navigation Warning

# G031/2024

## إنذار ملاحي

### تركيب عوامات ذات علامة ملاحية خاصة بشكل مؤقت في مراسي دبي هاربر Positioning of Temporary Special Marks Buoys at Dubai Harbour Marinas

This is to inform all stations that, due to imminent construction works at Dubai Harbour Marinas, three temporary Special Marks Buoys have been positioned in the channel to mark the work area until further notice.

Please refer to the enclosed map for details.

All vessels navigating in the vicinity of these buoys and the marked work area are advised to maintain a wide berth and exercise extreme caution.

Owners, Agents, Charters, Marinas, Yacht Clubs, and Recreational Sailing Organizations are requested to ensure that the contents of this notice are communicated to the captains or persons in charge of their vessels.

هذا لإبلاغ كافة المحطات بأنه نظراً للتهيئة لبدء الأعمال الإنشائية في مراسي دبي هاربر، فقد تم تركيب ثلاث عوامات ذات علامة ملاحية خاصة بشكل مؤقت داخل الممر المائي لتحديد منطقة الأعمال وحتى إشعار آخر.

يرجى الاطلاع على الخريطة المرفقة للحصول على التفاصيل.

على كافة الوسائل البحرية التي تبحر في محيط هذه العوامات ومنطقة الأعمال المشار إليها، الحفاظ على مسافة آمنة وممارسة أقصى درجات الحيطة والحذر.

على مالكي السفن والوكلاء والمستأجرين والمراسي ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الالتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

Marine Operations Department

Dubai Maritime Authority

إدارة العمليات البحرية

سلطة دبي البحرية

# Navigation Warning

# # G031/2024

# إنذار ملاحى

## خارطة - تركيب عوامات ذات علامة ملاحية خاصة بشكل مؤقت في مراسي دبي هاربر

## Positioning of Temporary Special Marks Buoys at Dubai Harbour Marinas - Map

